
 Fråga 

 Regionfullmäktige 2023-11-27 

 Till Carina Zachau (M), ordförande i kollektivtrafiksnämnden 

 Finn en lösning så att Öresund Runt-biljetten kan återkomma snart 

 Öresund runt-biljetten är tillsammans med sommarkortet Skånetrafikens mest uppskattade 
 biljett. I 23 år har Skånetrafiken och danska motsvarigheten DSB haft ett samarbete med 
 Öresundslinjen som trafikerar sundet. Vid årsskiftet avslutas tyvärr samarbete när 
 Öresundslinjen slutar hantera Skånetrafikens biljetter på sina båtar. Samtidigt vet vi att det 
 kan finnas andra möjligheter att hålla i liv den uppskattade biljetten. 

 Att samarbetet upphör drabbar även de som pendlar via Helsingborg och Helsingör men inte 
 har sina målpunkter i nämnda städer utan även behöver åka tåg eller buss i anslutning till 
 båtförbindelsen. De resenärerna kommer inte längre kunna köpa en samlad biljett i appen. Vill 
 man exempelvis resa från Rydebäck till Humlebæk via H-H-förbindelsen så krävs framöver 
 tre separata biljetter, idag räcker det med en. Ett sammanhållet biljettsystem är viktigt för en 
 fungerande gränsöverskridande arbetsmarknad, något Region Skåne i flera sammanhang 
 prioriterar högt att arbeta för. 

 Min fråga till dig Carina Zachau (M), ordförande i kollektivtrafiksnämnden är därför: 

 ●  Kommer du arbeta för att hitta en lösning så att Skånetrafiken även fortsatt ska kunna 
 erbjuda biljett till en Öresundsförbindelse via Helsingborg - Helsingör, samt för att 
 Öresund Runt-biljetten ska komma tillbaka? 
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